

d'Onslow qui renferme le village de Quyon, le canton de Bristol, celui de Clarendon qui renferme le village de Shawville, le canton de Litchfield qui renferme les villages de Bryson et de Portage du Fort, les cantons de Thorne, Aldfield, Mansfield, Waltham, Chichester, Sheen, Esher, Malakoff, Aberdeen, Aberford, Cawood, Leslie, Alleyn, Clapham, Huddersfield, Dorion, Church, Pontefract, Bryson, Duhamel et Guigues, et le territoire non organisé compris dans ces limites. S. R. B. C., c. 75, s. 1, § 2, et 49-50 V., c. 96, s. 5.

*Comté municipal :*

Comprend : Le comté de Pontiac.

S. R. P. Q. Titre 1er, ch. 2, s. 6, Art. 73.

N. B. Le comté comprend les municipalités suivantes telles qu'actuellement bornées et limitées, savoir :

township of Onslow which includes the village of Quyon, the township of Bristol, that of Clarendon which includes the village of Shawville, the township of Litchfield which includes the villages of Bryson and of Portage du Fort the townships of Thorne, Aldfield, Mansfield, Waltham, Chichester, Sheen, Esher, Malakoff, Aberdeen, Aberford, Cawood, Leslie, Alleyn, Clapham, Huddersfield, Dorion, Church, Pontefract, Bryson, Duhamel and Guigues, and the unorganized territory comprised within these limits. C. S. L. C., c. 75, s. 1 § 2; 49-50 V., c. 96, s. 5.

*Municipal county :*

Comprises : The county of Pontiac.

R. S. P. Q. Titre 1st, ch. 2, s. 6, Art. 73.

N. B. The county comprises the following municipalities as actually bounded and abutted, to wit :

*Villages.*

Bryson, Chapeau, Fort Coulonge, Portagedu Fort, Quyon, Shawville,

*Cantons—Townships.*

Aldfield, Bristol, Chichester, Clarendon, Ile des Allumettes (Allumettes Islands), Ile du Calumet (Calumet Island), Litchfield, Thorne, Waltham.

*Cantons unis—United townships.*

Cawood et Alleyn ; Leslie, Clapham et Huddersfield ; Sheen, Esher, Aberdeen et Malakoff, Mansfield et Pontefract, Témiscamingue.

*Parties de cantons.—Parts of townships.*

Onslow, Onslow-Sud (South Onslow).

*Chef-lieu : Bryson.*